
Bestyrelsesmøde referat til medlemmerne 
 
Dato: 07.02.2023 kl.19-21:30 
 
Til stede: Amalie, Linda og Anja 
Ikke til stede: Claus, Laura, Nanna, Erik 
Referent: Anja 
 

Agenda Kommentarer / beslutninger  

1. Godkendelse af sidste 
referat 

Referatet fra 04.10-2022 – referatet er godkendt 
 

2. Budget/regnskab Springes over denne gang. 

3. Sager til behandling 3.1 
3.2 
3.3 
3.4 
3.5 
3.6 
3.7 
3.8 

Velkommen – Ny dagsorden  
Plan for renovering af fællesbygninger. 
Leje af festhus – hvor mange gange om ugen?  
Vagtplan for kontoret – Opfølgning - Skal vi rykke det til hverdag? 
Udbedring af kloak på efterårssti – Status Claus (kan evt. slås sammen med punkt 2) 
Årshjul 
Byggesager:  
Nyt fra inboxen 

4. Opfølgning på opgaver Linda har listen og vi gennemgår opgavernes status. 

5. Eventuelt  
 
3.1. Velkommen – Bestyrelsesmøderne har holdt vinterpause, men starter så småt op i februar. 
 
3.2 Plan for renovering af fællesbygninger: 
Vi vil kontakte to forskellige byggesagkyndige, som kan se på fællesbygningerne i Sano, når vejret bliver lidt varmere. Dette gør vi for at få et 
overblik over vedligehold og renovering – før en storm eller andet evt gør skade på det. 
 
3.3. Leje af festhus: 
Det har været brugt at det kun bliver lejet ud én gang om ugen. Man kunne høre naboerne: hvordan vil de have det med at festhuset lejes ud fx 
en lørdag OG en hverdag? Det er kun en sjælden gang imellem det sker. Vi laver en nabohøring, og så beslutter vi herefter.   
 
3.4 Vagtplan for kontoret – opfølgning - Skal vi rykke det til hverdag?:  
Vi taler om og foreslår ny kontortid, som er kl. 18.30-19 på en hverdag. HVIS der er have-overdragelse ELLER byggesager, behandles dette 
efter kontortiden. 



 
3.5 Udbedring af kloak på efterårssti – Status:  
Punktet tages til næste møde, når Claus er til stede. 
 
3.6 Årshjul:  
Februar: revidering af årsregnskab, den er i orden.  
Marts: Bestille renovation, dette gøres. Der kommer flere spande i år, pga. at tingene skal sorteres mere. Vi har ikke plads til de mange spande 
til alle de huse der er, så vi skal opfordre medlemmerne til at sortere og gå på genbrugspladsen i videst muligt omfang. Vi laver et skriv ud om 
dette til medlemmerne også. Nyt sand i lille sandkasse: Linda kontakter Claus. Legepladsen skal renoveres (dette skal gøres hvert 2. år). 
 
3.7 Byggesager:  
Der behandles 2 byggesager. 
 
3.8: Nyt fra inboxen: Vi er i gang med at lave en opdateret liste over de kolonihaveejere, vi har i foreningen, samt hvem der betaler, så der 
kommer klarhed over hvilke medlemmer vi har. OG så vi har telefonnummeret på ejeren i tilfælde af sprængt vandrør mm. Vi er nået til nummer 
40. Ikke alle sti-bredder overholdes, ift. hvad brandvæsenet siger (der skal kunne komme et redningskøretøj ned). Det er et problem på 
hovedstien især, fordi de ikke kan komme ind med kloak- og skraldebiler. Vi skal have lavet et skriv ud om dette: Hækken må ikke gå ud over 
asfalten på hovedstien. 
 
4. Opfølgning på opgaver: Linda har listen og vi gennemgår opgavernes status:  
Vi køber en nøgleboks til kontoret - så vi alle har mulighed for at komme ind. Vi skal have sorteret de sidste papirer fra det gamle kontor. Vi finder 
en arbejdsdag til dette. Vi skal lave ordensregler for festhus inden sæsonstart. 
 
5.Eventuelt:  
Vi taler om muligheden for at alle tildeles forskellige ansvarsområder i bestyrelsen: fx. Festhus, byggesager, klagesager, regnskab, kommunikation til 

medlemmer, vedligeholdelse af foreningen mv.   

 
 
 


